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Petycja 

 

Szanowny Panie Wojewodo. 

 

W imieniu tarnowskich przedsiębiorców a także pracowników branży gastronomicznej, weselnej  i 

artystów, a także w imieniu wszystkich firm współpracującymi zwracamy się z  petycją do Pana jako 

przedstawiciela Rady Ministrów w naszym województwie. Prosimy o przekazanie naszych 

postulatów, Radzie Ministrów a w szczególności Prezesowi Rady Ministrów Panu Mateuszowi 

Morawieckiemu oraz Panu Jarosławowi Gowinowi - Wicepremierowi, Ministrowi Rozwoju, Pracy i 

Technologii. Jednocześnie wzywamy Pana do podjęcia wszelkich działań zmierzających do poprawy 

sytuacji przedsiębiorców i  pracowników w naszym województwie. 

 

 

Nasze postulaty: 

1. Anulowanie składek ZUS w okresie od września 2020 do marca 2021. 

2. Anulowanie podatku od pracowników w okresie od września 2020 do marca 2021. 

3. Dopłata w wysokości 80% wynagrodzenia pracowników w okresie od września 2020 do marca 

2021. 

4. Wypłata postojowego dla właścicieli lub osób samozatrudnionych w wysokości 2000 zł 

miesięcznie w okresie od września 2020 do marca 2021. 

5. Wypłata odszkodowań dla przedsiębiorców w wysokości 20% przychodów uzyskanych w roku 

2019 .  

6. Stawka 0 podatku vat przez okres Pandemii. 

7. Dopłata do czynszów w wysokości 50% w okresie od września 2020 do marca 2021.  

8. Anulowanie opłaty za zezwolenie na sprzedaż alkoholu na rok 2021. 

9. Odroczenie do końca 2021 roku lub 100% bonifikata za kasy  online. 

10. Anulowanie opłat ZAIKS i pokrewnych w okres ie od września 2020 do marca 2021. 

 

Uzasadnienie: 

W naszych branżach pracuje około 8% społeczeństwa, jednocześnie to właśnie my zostaliśmy 

najbardziej dotknięci przez wiosenny lockdown gospodarki, większość z nas osiągnęła utratę 



przychodów przekraczającą znacznie 60%, nie brakuje przypadków, gdzie straty sięgają 80%. Sezon 

letni pomimo mniejszych obostrzeń nie pozwolił na odbudowanie tego negatywnego trendu, dlatego 

teraz przy wejściu w kolejny lockdown większość nas jest na skraju bankructwa. 

Nie negujemy potrzeby walki z pandemią, ale uważamy, że to Państwo powinno wziąć na siebie 

koszty walki z nią, a nie my przedsiębiorcy, nas po prostu na to nie stać. Jeżeli Państwo nie zrobicie 

nic w tej sprawie, będzie to równoznaczne z wyrokiem śmierci dla setki małych przedsiębiorstw w 

Tarnowie, a co za tym idz ie nastąpią masowe zwolnienia Pracowników na utrzymanie których po 

prostu nie będzie nas stać. 
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